

## “GELECEK NESİLLER İÇİN”

### Sürdürülebilirlik Nedir?

Sürdürülebilirlik, gereksinimlerimizi karşılarken doğal kaynaklar üzerindeki tahribatı en aza indirmek ve dünyayı gelecek nesillere daha iyi bir şekilde bırakmak olarak tanımlanabilir.

Değerli paydaşlarımız, gelecek nesiller için doğal kaynaklarımızı korumamıza yardım edin.

- Enerji tasarrufu yapın, gereksiz enerji tüketiminden kaçının.
- Daha kısa süre duş alın.
- Dişlerinizi fırçalarken ve/veya tıraş olurken suyu kapatın.
- Tuvaleti kullandığınızda ihtiyacınıza göre sifonu çekin. (Büyük sifon: 6 lt / Küçük sifon :3 lt kullanır.)
- Temiz havlularınızı tekrar kullanmaya özen gösterin.
- İlaç, Kozmetik ve Kişisel Bakım Ürünü atıklarının hava, su ve toprak üzerine olan etkileri canlı hayatını tehdit eder hale gelmekte ve doğal kaynaklar üzerinde olumsuz etkiler bırakmaktadır. Çevreye zararlı kabul edilebilecek ürünlerin kullanımından kaçınınız.
- Çöplerimizi uygun geri dönüşüm kutularına atalım.
- Gereksiz kâğıt kullanımından kaçının, gerekmedikçe çıktı almayınız.
- Damlayan musluklar ve/veya su sızıntısı görürseniz Misafir ilişkileri masasına veya Resepsiyona bildirin.

“GELECEK NESİLLER İÇİN”

“FOR THE NEXT GENERATIONS”

“FUR DIE NÄCHSTE GENERATION”



## “GELECEK NESİLLER İÇİN”

### What is Sustainability?

Sustainability can be defined as minimizing the destruction of natural resources while meeting our needs and leaving the world in a better shape for future generations.

Dear stakeholders, help us protect our natural resources for future generations.

- Save energy, avoid unnecessary energy consumption.
- Take shorter showers.
- Turn off the water when brushing your teeth and/or shaving.
- Flush the toilet as needed when you use it. ( Full Flush use : 6 lt / Half Flush use :3 lt )
- Take care to reuse your clean towels.
- The effects of pharmaceutical, cosmetic and personal care product wastes on air, water and soil threaten life and leave negative impacts on natural resources. Avoid the use of products that may be considered harmful to the environment.
- Dispose of our garbage in the appropriate recycling bins.
- Avoid unnecessary use of paper and do not print unless necessary.
- If you see dripping faucets and/or water leaks, report it to the Guest Relations Desk or Reception.

“GELECEK NESİLLER İÇİN”

“FOR THE NEXT GENERATIONS”

“FUR DIE NÄCHSTE GENERATION”



## Was ist Nachhaltigkeit?

Nachhaltigkeit kann definiert werden als die Minimierung der Zerstörung natürlicher Ressourcen bei gleichzeitiger Befriedigung unserer Bedürfnisse und der Überlassung der Welt in einem besseren Zustand für künftige Generationen.

Liebe Stakeholder, helfen Sie uns, unsere natürlichen Ressourcen für künftige Generationen zu schützen.

- Sparen Sie Energie, vermeiden Sie unnötigen Stromverbrauch.
- Duschen Sie kürzer.
- Stellen Sie das Wasser ab, wenn Sie sich die Zähne putzen und/oder rasieren.
- Spülen Sie die Toilette nach Bedarf, wenn Sie sie benutzen. (Verbrauch bei voller Spülung: 6 l / Verbrauch bei halber Spülung: 3 l).
- Achten Sie darauf, dass Sie Ihre sauberen Handtücher wiederverwenden.
- Die Auswirkungen der Abfälle von Arzneimitteln, Kosmetika und Körperpflegeprodukten auf Luft, Wasser und Boden bedrohen das Leben und haben negative Auswirkungen auf die natürlichen Ressourcen. Vermeiden Sie die Verwendung von Produkten, die als umweltschädlich eingestuft werden können.
- Entsorgen Sie unseren Müll in den entsprechenden Recycling-Behältern.
- Vermeiden Sie unnötigen Papierverbrauch und drucken Sie nur, wenn es notwendig ist.
- Wenn Sie tropfende Wasserhähne und/oder Wasserlecks sehen, melden Sie dies dem Guest Relations Desk oder der Rezeption.

"GELECEK NESİLLER İÇİN"

"FOR THE NEXT GENERATIONS"

"FÜR DIE NÄCHSTE GENERATION"

